
Rådmandsmøde (Rådmandsmøde)

19-11-2024 12:30 - 14:00

Rådhuset, vær. 489

Information:Pkt. 1 kl. 12.30-13.00
Pkt. 2 kl. 13.00-13.15 Sara Kristensen
Pkt. 3 kl. 13.15-13.30 Jakob Flou og Mia Saskia
Pkt. 4 kl. 13.30-13.40
Pkt. 5 kl. 13.40-14.00

Mødedeltagere : Christian Boel, Christian Budde Opstrup, Heidi Have, Jens
Bejer Damgaard, Niels Jørgen Rasmussen, Otto Junge Ohrt
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Referat

Punkt 1: Status Budget 2025

Oversigt gennemgået og status kort drøftet.

Rådmandsmødekredsen havde følgende opmærksomhedspunkter:

• Pårørendeområdet – orientering til udvalget om status på personalesituationen
•Ældrerådsvalg – status inden årsskiftet (udvalg/RM)
• Civilsamfund. Boel følger op på

◦ Strukturen på tværs i kommunen (styregruppe mm.)
◦ De brede samarbejdsaftaler ctr. bud på konkrete tiltag som civilsamfundet
(særlig obs)

• VT-hus. Forventet byrådsbehandling formentlig lige efter jul. Drøftes på Fælles
Rådmandsmøde med MSB

Punkt 2: Udmøntning af midler til aktiviteter på plejehjem (Budget
2025)

Rådmandsmødekredsen godkendte at

• Midlerne udmøntes ud fra en enkel fordelingsnøgle baseret på plejehjemmenes
størrelse (7000 kr. små plejehjem, 10.000 kr. mellem plejehjem 11.000 kr. store
plejehjem inkl. private og selvejende).
• Der lokalt er fokus på og opfordres til at fortælle de gode historier om hvordan vi
sammen lokalt skaber gode oplevelser sammen med beboere, pårørende og
beboere.

Det skal være klart i kommunikation at midlerne skal bruges i fællesskab/i dialog.
Oversigt over relevante aktiviteter sendes til udvalget, så de kan deltage hvis de har lyst.

Punkt 3: Ensomhedsplanen 2025 og frem

Rådmandsmødekredsen godkendte

• Status på Ensomhedsplanen 2022-2024 og tog evaluering til efterretning (Bilag 2)
• Model for den fortsatte udmøntning af Ensomhedsplanen samt planen for
2025-2027 (Bilag 1)

Følgende opmærksomhedspunkter justeres til:

• Hovedoverskriften skal fokusere på fællesskabsbetragtninger.
• Andre boligformer f.eks. borgere i eget hjem mhp. at skabe brobygning ind til
aktiviteter i folkehusene samt skabe spisefællesskaber på plejehjem.
• Beskrivelse justeres ift. økonomi herunder evaluering og beskrivelse af målgrupper
og hvor der er størst effekt.
• De gode initiativer samt investeringer i folkehusene via andre, der kan skabe
kontakten, synliggøres tydeligere i evalueringen.
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• Der arbejdes med et overblik med hovedoverskrifter og invitation til udvalget om
midler de kan være med til at vælge ud.

Punkt 4: Indkøb af møbler

På mødet den 30. oktober besluttede Chefteamet at afsætte en samlet ramme på 1 mio.
kr. til køb af møbler i regnskabsåret 2024, fordelt som følger:

•Ældre og Omsorg: 0,4 mio. kr.
• Pleje og Rehabilitering: 0,25 mio. kr.
• Sundhed og Forebyggelse: 0,1 mio. kr.
• Folkehuse: 0,25 mio. kr.

Rådmandsmødekredsen tog orientering til efterretning
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